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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2015/16:1179 Väntetid för pass

Vårt svenska pass är en viktig värdehandling. Inte minst när sommaren och 
semestern närmar sig uppmärksammar många personer och familjer att passens 
giltighetstid gått ut eller att det är dags för barnen att skaffa pass. Med tanke på 
de många kontroller som nu genomförs i Europa för att förhindra att folk 
illegalt uppehåller sig inom EU är passet av ännu större betydelse än tidigare. 
Men köerna och väntetiden har påtagligt vuxit under det senaste året. Det som 
tidigare tog några dagar med snabb service kan nu i stället leda till veckor eller 
rent av månaders väntetid. För någon dag sedan var väntetiderna för 
passansökan i Ängelholm, Helsingborg och Kristianstad mellan fem och sex 
veckor.

Det är angeläget att svenska medborgare får snabb service, utan lång tröstlös 
väntetid i veckor, när de ansöker om en så viktig värdehandling som ett pass. 
Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

Vilka åtgärder tänker statsrådet vidta för att komma till rätta med de allt längre 
väntetiderna för utfärdande av pass? 

………………………………………

Hans Wallmark (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2016-05-03
Besvaras senast
2016-05-11 kl. 12.00


